

汉中人造草坪材料，汉中人造草坪厂家

产品名称	汉中人造草坪材料，汉中人造草坪厂家
公司名称	湖北盛立体育科技有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	塑胶跑道,塑胶跑道生产厂家,新国标塑胶跑道,混合型塑胶跑道,透气型塑胶跑道,EPDM塑胶跑道,硅PU球场,丙烯酸球场施工,足球场人造草坪材料,塑胶跑道价格每平方米多少钱
联系电话	15907164393 18627895877

产品详情

汉中人造草坪材料，汉中人造草坪厂家

人造草坪铺好后怎么上标识划线漆？

很多事实表明，注胶粒人造草皮用油漆做标识相对好些，而且我们推荐橡胶填充人造草皮上漆。值得注意的是在上漆的时候要轻、要平整，以防止人造草纤维粘结在一起。

Many facts have shown that colloidal turf is better labeled with paint, and we recommend rubber-filled artificial turf. It is important to be light and smooth when painting to prevent the artificial fibers from sticking together.

在干净、干燥的表面上，上漆效果好，草皮须无油脂。为了使草皮的外观良好、并没有脚印，旧的、退化的油漆和任何脏物必须在草皮上漆之前就打扫干净。

On a clean, dry surface, the best paint effect, grass must be free of oil. In order for the turf to look good and have no footprints, old, degraded paint and any dirt must be cleaned before the turf is painted.

我们建议在整个运动场上用好的涂料、设备和技术。无论如何，当你决定自己来做这项工作时，请记住以下几点：

We recommend using good paint, equipment and techniques throughout the field. Anyway, here are a few things to keep in mind when you decide to do the job yourself:

要记住没有一种涂料会达到真正的“持久”。适当地运用这些涂料能持久保持一个季度，它们应属于乳胶漆的一种，超柔软且吸附力强。

Keep in mind that no paint will achieve true "staying power." Properly applied these coatings can last for a quarter, they should be a kind of latex paint, super soft and strong adsorption.

涂料待干的时间至关重要。上完涂料后好有48小时的待干时间方可将场地投入使用，不赞成用刷子或滚筒给场地上漆。运动场休闲人造草皮铺设咨询运之家。

The time it takes to dry the paint is crucial. After finishing coating had better have 48 hours to wait to put the site into use, do not approve with brush or roller painting the site.